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Zápis ze zasedání Akademického senátu Divadelní fakulty JAMU 
dne 17. října 2024 

 
Přítomní senátoři (5): MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., MgA. Jakub Mareš, MgA. Adam Mašura, 
doc. Mgr. Petr Svozílek, MgA. Adéla Szturcová; 
 
Omluvení senátoři (4): prof. MgA. Hana Slavíková, Ph.D., Mgr.art. Jozef Gombár, BcA. Jana 
Mlatečková, Bc. BcA. Jan Doležel; 
 
Přítomní hosté (3): prof. MgA. Blanka Chládková, doc. Mgr. Petr Francán, Radim Bánovský, DiS. 
  
 
Zahájení 
Předsedkyně AS DF Petra Vodičková přivítala senátory a hosty. Konstatovala, že zasedání AS DF bylo 
svoláno v souladu s Jednacím řádem AS DF a prohlásila Akademický senát Divadelní fakulty JAMU za 
usnášení schopný.  
Předsedkyně pověřila vyhotovením zápisu ze zasedání MgA. Adélu Szturcovou a představila program 
zasedání, který vzali senátoři na vědomí. 
 
Program:   

1. Vyjádření AS DF JAMU k záměru děkanky jmenovat proděkany 
2. Schvalování aktualizace Strategického záměru Divadelní fakulty JAMU na rok 2024 
3. Projednání změn v Etické komisi – požadavek rektora JAMU 
4. Různé 

 
 
Předsedkyně AS DF JAMU poděkovala doc. Francánovi za dlouholetou spolupráci se senátem a 
přivítala novou děkanku prof. Blanku Chládkovou na zasedání AS DF JAMU. 
 
 

1. Vyjádření AS DF JAMU k záměru děkanky jmenovat proděkany 
Děkanka Chládková předložila senátorům podklady pro projednání členů kolegia děkanky DF JAMU. V 
souladu se svou děkanskou koncepcí přítomné seznámila s návrhem pro rozšíření počtu 
proděkanů/proděkanek z dosavadních 4 osob na 5. Senátoři byli seznámení s důvody, které k tomuto 
řešení vedli. 
Děkanka Chládková navrhla následující osobnosti na obsazení proděkanů/proděkanek: prof. Ing. David 
Strnad (proděkan pro studium a pedagogickou činnost, statutární zástupce děkanky DF JAMU), doc. 
MgA. Hana Průchová, Ph.D. (proděkanka pro rozvoj, kvalitu, celoživotní vzdělávání a bezpečí), doc. 
MgA. Michal Zetel, Ph.D. (proděkan pro uměleckou činnost), doc. Mgr. Petr Francán (proděkan pro 
technologický rozvoj a dislokace). 
Personální koncepce, seznámení s důvody navýšení o jednu osobu – důvody navýšení členů kolegia – 
souvisí s rozsahem činností, které je potřeba aby byly na DF JAMU vykonávány. V poslední době došlo 
k velkému nárůstu agendy v různých oblastech.  
Jedním z důvodů uvedené volby je zajištění kontinuity ve společné práci.  
Doc. Petr Francán bude zastávat technologický rozvoj a dislokace, neboť je nezbytné se intenzivně 
věnovat vydefinování si potřeb technologického rozvoje pro DF. 
 
Předsedkyně poděkovala za otevřený a zevrubný výklad a vysvětlení doc. Chládkové. Následně vyzvala 
senátory k diskuzi. Szturcová poděkovala za obsáhly a srozumitelný výklad děkanky a emeritního 
děkana. Jméno posledního proděkana/proděkanky bude předloženo na dalším zasedání AS DF JAMU.  
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Senátoři jednohlasně souhlasili s jmenováním představených proděkanů/proděkanek. Členové AS DF 
JAMU zvolili za svou zástupkyni na setkáních kolegia děkanky předsedkyni Petru Vodičkovou.  
 
 

2. Schvalování aktualizace Strategického záměru Divadelní fakulty JAMU na rok 2024 
Doc. Petr Francán, emeritní děkan DF JAMU, představil plán realizace Strategického záměru 
vzdělávací, tvůrčí a vědecko-výzkumné činnosti DF JAMU na rok 2024.  
Doc. Francán vysvětlil důvod pozdního předložení tohoto dokumentu, které je způsobeno především 
rozpočtovou situací na MŠMT, kdy určité plány bylo potřeba zpracovat v reakci právě na tuto situaci. 
Následovala diskuse. 
 

Hlasování 
Výsledky veřejného hlasování o schválení aktualizace Strategického záměru Divadelní fakulty JAMU 

na rok 2024.   
 

ANO 5 hlasů, NE 0 hlasů 
 

AS DF schválil aktualizaci Strategického záměru Divadelní fakulty JAMU na rok 2024. 
 

 
3. Projednání změn v Etické komisi – požadavek rektora JAMU 

Na návrh rektora JAMU členové AS DF JAMU projednali téma změn v Etické komisi. Jednohlasně se 
přítomní senátoři shodli, že tento bod zasedání je nutné konzultovat s nepřítomnými senátory. 
Projednání změn v Etické komisi bude součástí dalšího zasedání. 
 
 

4. Různé 
Senátoři společně s přítomnými hosty probrali podporu AS DF JAMU iniciativě „Kulturny štrajk“. AS DF 
JAMU vyjádřilo podporu této iniciativě. 
 
 

Zápis vypracovala 17. října 2024 A. Szturcová 
Verifikovala P. Vodičková 

 
 

 
Přílohy: 

1) Aktualizace Strategického záměru Divadelní fakulty JAMU na rok 2024 
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